

我願意支持「嘉霖慈善基金」事工 I would like to support Wealth Charity Fund

奉獻 Donation

金額Amount: HK\$ _____ 每月Monthly / 一次過One-off
支持Support:

經常費General Fund 支援低收入家庭Support Low-income Families

基層兒童功輔班Homework Tutoring for Grassroots Children

其他Others _____

個人/團體捐款者資料 Donor Details

收據抬頭Name of receipt: _____ (團體適用)

姓名Name (中Chi): _____ (英Eng): _____

稱謂Title: 先生/女士/小姐 (Mr./Ms./Miss) 電郵Email: _____

地址Address: _____

聯絡電話Tel: _____ 手提Mobile: _____

收集個人資料聲明 Declare Personal Data Collection

根據個人私隱條例，閣下所提供的資料將絕對保密不外洩，我們承諾只會用於聯絡閣下，作本基金會活動推廣、收據發送及與捐款相關的通訊用途。如不同意作以上用途，請在以下☑表示。

According to the Personal Data (Privacy) Ordinance, your personal data will be kept strictly confidential, and be used for contact purposes for relevant activities, sending receipts and communication related to donations. If you disagree with the above purposes, please mark ☑ in the below.

本人不同意收到基金會使用上述資料作聯絡通訊之用。

I **disagree** Charity Fund to use my personal data for contact purposes.

捐款方法 Donation Methods

劃線支票Crossd Cheque _____

抬頭: 嘉霖慈善基金有限公司

Payable to: Wealth Charity Fund Limited

轉數快FPS 識別碼FPS ID: **109664631**

直接存款Direct Transfer

匯豐銀行HSBC: **001-327600-001** 中國銀行Bank of China: **012-788-20160306**

請將收據或存款截圖經電郵或WhatsApp給我們。

Please sent us Bank-in slip or screenshot Donation by Email or WhatsApp.

* 捐款HK\$100.00或以上可憑收據在香港申請免稅。

需要捐款收據

Donations of HK\$100 or more can apply tax deduction in HK with receipts. Donation receipt requested

基金簡介 Introduction of Foundation



嘉霖慈善基金由基督徒商人於2023年創立，是一家註冊非牟利機構。基金會致力於與香港教會及社福機構合作，關顧弱勢社群的需要，包括身心健康，基礎教育及環保意識等。

Wealth Charity Fund was established in 2023 by Christians, and registered as a non-profit Charity. The foundation collaborates with churches and social welfare organizations in Hong Kong to support youth from disadvantaged communities, focusing on physical and mental health, basic education, and environmental awareness.

地址: 香港火炭坳背灣街49-51號協力工業大廈9樓8室

Address: Room 8, 9/F., Harry Industrial Bldg., 49-51 Au Pui Wan St., Fo Tan, HK

電郵 Email: info@wcfhk.org.hk / WhatsApp: **9603 2770** / 傳真 Fax: **(852) 8201 2303**